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SYNOPSE 

 

V jihomoravské vesnici Mou!ínov kon"í silnice a její obyvatelé tou#í po tom, aby se 
obec stala „pr$jezdní“. Uv%domují si, #e prvním krokem k napln%ní svého zám%ru, je 
na sebe upozornit. Proto#e je mezi nimi p!eborník ve vábení jelen$, rozhodnou se, 
#e v Mou!ínov% uspo!ádají Mistrovství Evropy v této ojedin%lé disciplín%. Mou!ínov  
#ije p!ípravami, ale nejen jimi. Soub%#n% se rozvíjejí z!ejmé i nevyslovené vztahy 
obyvatel. P!ípravy ovliv&ují jejich #ivot, a zárove& jejich vztahy ovliv&ují pr$b%h 
p!íprav. A jednoho dne kone"n% mistrovství vypukne...  
 
Film Mu#i v !íji zachycuje t!i dny p!íprav a jednoho dne Mistrovství Evropy ve vábení 
jelen$. Sv%tem malé vesnice se najednou prolíná úpln% nov' „velk'“ sv%t. 
 
Kdy# se v roce 2006 objevil hran' debut uznávaného dokumentaristy Roberta 
Sedlá"ka Pravidla l#i, hovo!ilo se o n%m jako o filmové události roku. Film byl ocen%n 
(esk'm lvem za scéná! a filmoví kritici ho ozna"ili za nejlep)í film roku. S 
uznáním se setkal i v zahrani"í. Komedii Mu#i v !íji nato"il Robert Sedlá"ek podle 
vlastního scéná!e v Centru dramatické tvorby Televizního studia Brno (eské 
televize. V distribuci spole"nosti Bontonfilm bude v kinech k vid%ní od 20. srpna 
2009. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Re!isér Robert Sedlá"ek o filmu 
"Po nezdarech s dal!ími vá"n#mi tématy, které jsem zkou!el realizovat po relativním 
úsp$chu úpln$ vá"ného filmu Pravidla l"i mi do!lo, co u" t%eba Komensk# v$d$l 
dávno p%ede mnou. &e toti", chci-li lidem %íkat vá"né v$ci, musím je tak trochu bavit, 
a jít na n$ p%es smích. Tak"e Mu"i v %íji. Veselá komedie o velk#ch v$cech na malém 
m$st$, o velké politice, velk#ch citech a velkém um$ní. S prvot%ídními herci i v 
epizodních rolích. Ka"d# vábí ka"dého na svoje cíle, na své ego, pro svoje pot$!ení; 
to v!e uprost%ed velkolepého Mistrovství Evropy ve vábení jelen'. Je jenom shoda 
náhod, "e práv$ tenhle film bude uvozovat velké celostátní vábení, které za(ne hned 
vzáp$tí - a toti" p%edvolební kampa) do Parlamentu *R. Osobn$ si myslím, "e tenhle 
film je skv$lou psychickou p%ípravou na ni!" 
 
 
 
 



 
Rozhovor s Jaroslavem Pleslem (Franta) 

 
 

Jak se Vám film líbil a jaké z n!j máte 
pocity? 
Film se mi líbí a mám z n!j velmi dobré 
pocity. T!ch projekcí nebo t!ch film" za 
sebou nemám tolik. Tohle je vlastn! m"j 
#tvrt$ film a jsem moc rád, %e se 
nemusím styd!t. Co% se mi ob#as u 
#esk$ch film" v kin! stává. Bavil jsem se. 
Je&t! p'ed shlédnutím celého filmu jsem 
vid!l hrub$ sest'ih a trochu jsem se bál, 
aby to nebylo rozvlá#né. Ale finální 

podoba pro m! m!la velk$ tah.  
 
Vzpomínáte rád na natá"ení? 
Moc rád. Je to m"j druh$ film, kter$ jsem s Robertem Sedlá#kem d!lal. Tak%e se 
známe velmi dob'e. Vím, %e Robert volí lidi, s kter$mi pracuje, tak aby nebyly na 
place moc velké problémy. V%dycky má &(astnou ruku a poskládá vedle sebe herce, 
kte'í jsou trochu specifi#tí, individuální, ale dohromady vytvá'í mozaiku, v ní% ka%d$ 
st'ípek do sebe báje#n! zapadá.  
 
Jak jste si svou postavu p#edstavoval poté, co jste si p#e"etl scéná#? 
Kdy% jsem to #etl, tak jsem trochu závid!l Martinu Trnavskému. )íkal jsem si, %e jeho 
role je vd!#n!j&í, kdy% to 'eknu takhle banáln!, a m!l jsem strach z toho, jak budu 
Frantu hrát, aby to nebyla nuda. Ale Robert 'íkal: „Nebude& hrát nic.“ A tak to bylo i 
b!hem natá#ení. Mám tro&ku „tlustou tu%ku“, tak%e on m! mírnil, nesm!l jsem se 
nadechovat, nesm!l jsem mrkat, h$bat obo#ím, zkrátka ni#ím. Sna%il jsem se b$t 
úpln! minimalistick$. Ale %e bych to m!l n!jak promy&lené dop'edu, jaká je to 
postava, to ani moc ne. Franta je introvertní chytr$ kluk. P'i natá#ení jdete od scény 
ke scén!, v%dycky se soust'edíte na danou situaci, kterou re%isér velmi jemn! a 
pe#liv! vysv!tlí. M!li jsme dlouhé diskuze a myslím, %e jsme se pochopili. Jsem 
herec, kter$ re%isér"m d"v!'uje do poslední chvíle. Mají schopnost koncep#ního 
vid!ní, co% herci nemají.  
 
Co vy a vábení? 
Z vábení jsem malinko n!co pochytil, tak%e n!co zatroubím, ale je to taková sm!s. 
Nedoká%u p'esn! rozli&it, co jelen 'íká. Jen nevím, jestli bych lan! vypla&il, nebo je 
p'ilákal, nebo, jestli bych vyz$val jelena na souboj. Ale byl tam Pepa Kapras 
(skute#ná postava, kterou J.Plesl hraje), tak%e v&echny zvuky jsou opravdu 
mistrovské, proto%e on je mistr ve vábení jelen" a v&echny nás nadaboval. M!li jsme 
s ním i takov$ workshop, jak se p'i vábení pohybovat. Je to velmi náro#ná disciplína.  
 
Máte te$ n!kdy chu% zajet do lesa a zatroubit si? 
Mám. Teda nenapadlo m!, %e bych jel n!kam do lesa, ale kdybych dostal do ruky 
tritonku, tak bych si ur#it! zatroubil. 
 
 

 



 
Rozhovor s Evou Vrbkovou (Eva) 

 
 
Va!e postava je plachá, nejistá 
v prost"edí, ve kterém #ije. Kdy# 
jste $etla scéná", jak jste si ji 
p"edstavovala? 
Jako takovou démonickou s velk!m 
charismatem, "enu, která n#co 
skr!vá. P$sobila na m#, "e je hodn# 
jemná, p%itom plná energie.  
 
%ím vám byla filmová Eva 
sympatická?  
Tím, "e koktá, proto"e to je v!borná 

charakteristika postavy. To je to pro herce zajímavé, proto"e je postava p%edem 
daná. Kdy" je normální, musí si vymyslet, jaká je vevnit%. Tohle u" je hmatatelné, 
proto"e &lov#k neza&ne v#t'inou koktat jen tak. 
 
U$ila jste se koktat u# p"ed natá$ením, aby to p&sobilo v'rohodn'? 
Robert, re"isér, mi %íkal, "e mám koktat u" t!den p%ed natá&ením. Nakonec jsem se 
nau&ila koktav# text. M#la jsem toti" strach, "e mi to z$stane. (íkala jsem si místa, 
kde se hodí koktnout, aby to p$sobilo rytmicky a hladce, a ne násiln# a okat#.  
 
Jedna z vtipn(ch a zárove) nebezpe$n(ch scén je, kdy# sletíte z rozto$eného 
lunaparkového koloto$e. Jak se vám scéna natá$ela? Byla tam kaskadérka? 
Bylo to srandovní. To&ili jsme cel! den a tahle scéna p%i'la na %adu a" n#kdy v noci. 
Rozhodlo se, "e to nebude kaskadérka, ale "e to budu já. Tak m# kaskadé%i u&ili 
padat do beden. T%ikrát jsme to zkusili a zjistili, "e to jde. )ádné mod%iny a od#rky, 
perfektn# to p%ipravili. 
 
S Robertem Sedlá$kem jste natá$ela podruhé. Jak( je re#isér?  
Vyh!bá se konvencím, které d#lají ostatní re"isé%i. Zahazuje v'echny zvyklosti, má 
rád, kdy" je v'echno jinak. A to je dobré, mít mo"nost zkou'et r$zné varianty. Mám 
ho ráda tím, jak je zvlá'tní, jak pracuje se st%ihy a hudbou. Je to potom n#&ím jiné. 
 
M'la jste prostor pro improvizaci? 
Vylo"en# jsem neimprovizovala, ale kdy" m# napadl n#jak! moment, tak tam byl. 
Robert byl hodn# otev%en! tomu, kdy" se nám n#co nezdálo. Dá se s ním diskutovat.  
 
Film se odehrává b'hem sout'#e ve vábení jelen&. Zkusila jste si zatroubit? 
To ne, ale je pravda, "e doma „prdím“ na rouru od vysava&e. Mám kapelu a 
vyu"ívám r$zné nástroje, t%eba taky troubím do obru&e, s kterou cvi&í gymnastky. 
 
Jakou d'láte muziku? 
Mám alternativn#j'í kapelu, skládám autorské v#ci. Ten "ánr se nijak 
nepojmenovává. My tomu %íkáme, "e to je moje hudba. Pracuji se smy&kova&em 
hlasu, tak"e nahrávám hlasy a r$zn# je vrstvím, t%eba práv# s tím vysava&em. Mám 
také „fénsong“ nebo si hraji se strunkami kráje&e na vají&ka. 
 
Lákalo by vás komponovat filmovou hudbu? 
N#co takového se práv# vrbí. Robertovi Sedlá&kovi se n#jaké mé písni&ky líbily a 



cht!l by je pou"ít p#í$tí rok ve svém dal$ím projektu. Baví m! kombinace film-divadlo-
hudba. 
 
Kter! sm"r vás táhne nejvíc? 
Asi nejvíc zpívání, proto"e to mi jde z du$e. Kdy" dostanu text, není to ono. Hudba je 
tv%r&í, není to tzv. reproduk&ní um!ní, jak'm je práv! divadelní nebo filmové um!ní. 
Ale je to dobrá kombinace. 
 
 

 
 

 
 
 



Rozhovor s Martinem Trnavsk!m (René) 
 

Co Vás zaujalo na tématu snímku 
Mu"i v #íji? 
Já mám autorské divadlo, jsem 
vlastn! spoluautor divadelních her 
v divadelním spolku v Brn!, tak"e 
deset let d!lám autorské v!ci. A 
Robert Sedlá#ek d!lal svou prvotinu 
Pravidla l"i, co" je taky autorská v!c. 
Lidi, kdy" u" d!lají spole#né v!ci, tak 
n!jak na sebe sly$í a stejn! to vlní, a 
tak mi jeden den zavolal, "e bychom 
mohli vytvo%it n!co spolu. P&vodn! 

jsme vym'$leli n!jak' p%íb!h z Ruska, o rybá%ích a moc nám to ne$lo. N!kdy pí$ete 
na základ! toho, "e máte mo"nost získat finance, na to n!jak namontováváte p%íb!h 
a vlastn! se podbízíte pen!z&m, aby to celé mohlo v&bec vzniknout. To byl i tento 
p%ípad. Bylo to ale celé hloupost, skon#ili jsme hned po dvou t'dnech sna"ení. 
Jednou jsem $el v $est hodin ve#er ze sprchy a na (T2 byl n!jak' Franti$ek Kapras, 
kter' se stal mistrem Evropy ve vábení jelen&. P%edvád!l to tam a m! to zaujalo. Pak 
jsem p%ijel na setkání s Robertem, sed!li jsme n!kde v Praze, m!li jsme deprese, "e 
nám to psaní nejde a já jsem mu vypráv!l, co jsem vid!l v televizi. No a jemu se to 
tak zalíbilo, "e jsme se za#ali scházet a za#ali jsme psát tenhle scéná%, bu) v Brn! 
nebo u n!ho v Praze. Zajímavé na tom bylo, "e v$echno, co jsme napsali, ve filmu 
opravdu z&stalo. Úpln! p%irozen! to n!jak vzniklo, proto"e to prost! m!lo vzniknout.  
 
Byli jste se podívat na mistrovství ve vábení? 
Byli jsme tam, samoz%ejm!. Jeli jsme na Hlubokou, kde je zvlá$tní atmosféra. Ti 
p%íznivci vábení, to jsou v$echno nimrodi a vesm!s je to taková podivná parti#ka lidí. 
Nás to zajímalo, pot%ebovali jsme vyvrcholení n!jakého p%íb!hu z vesnice, proto"e o 
vábení ve filmu tolik nejde, jde o ten p%íb!h. Cht!li jsme se dostat n!kam na vesnici, 
to#it tam o vztazích. V$echny dobré filmy nebo scéná%e jsou p%ece o vztazích. A to 
mistrovství, ty p%ípravy kolem toho nás ispirovalo, pro# na tu vesnici jít. 
 
A pro$ vesnice? 
Já nevím, my jsme takov' národ hloup'ch Honz& a já si myslím, "e my se na tu 
vesnici hodíme, my se jako vesnice chováme v&#i Evrop!, tak"e celá (eská 
republika je malá vesnice. Jen se podívejte, jak to dopadlo te) p%i na$em 
p%edsednictví. My se fakt chováme jako vesni#ani. Snad tím pádem se v tom ty lidi 
poznají a bude se jim to líbit, poznají tam  souseda, kamarády, poznají v tom sami 
sebe. A o to by m!lo jít, proto"e diváci by se m!li ztoto"nit s tím, co se d!je. Tím 
nechci %íct, "e jsme úplní kreténi. Je to ho%ká komedie. 
 
%ím je vám prost#edí venkova sympatické oproti m&stu? 
Mn! jako Martinu Trnavskému? Já pot%ebuju lesy, skály, hory, pot%ebuju mít vodu 
kolem sebe. Ne" bych bydlel v paneláku nebo v centru m!sta, tak si rad!ji koupím 
houseboat.  
 
Jak byste charakterizoval svou postavu?  
Je to takov' dobrák, co chce v$em pomoct, ale nikdo to po n!m nechce. Tam si 
v$ichni hrabou na svém píse#ku, jsou to takoví sobci a my jsme takov' národ. To je 
prost! taková parta, která "ije spolu, ale ka"d' je sám, a on je tam stra$n! sám, i 
kdy" by cht!l "ít pro v$echny. 



 
Jak probíhalo natá!ení? 
Tak euforicky, pro m! bezvadn!. Já se je"t! te# po premiérovém shlédnutí filmu 
vevnit$ t$esu, proto%e v!$ím, %e ten film neprojde jen tak bez pov"imnutí, %e se n!kde 
zapí"e.  
 
Vyzkou"el jste si vábení? Láká vás to? 
Vábit? Já vábím cel& %ivot, po$ád n!koho jiného, t$eba sponzory na své projekty, lidi 
do nich nebo %eny. Takhle já vábím, ale %e bych u toho musel troubit na roh, to ne. 
 
 
 



Rozhovor s Igorem Bare!em (premiér "R) 
 

Ve filmu je scéna, kdy se ptáte, 
jak se máte tvá#it? Jak se podle 
vás má tvá#it premiér? 
Normáln!. Já vím, "e je to taková 
jednoduchá, lakonická odpov!#, ale 
já mám rád normální lidi, normální 
v!ci. Te# si budu mo"ná tro$ku 
odporovat, proto"e tenhle film není 
normální a mám ho taky rád, tak"e 
p%esn! nevím, kam ta moje odpov!# 
povede. Ne vá"n!, já si myslím, "e 
pokud by se politikové zbavili, já pro 

sebe jsem si to ozna&il jako politickou aroganci, tak by se spousta lidí, v&etn! m! 
t%eba, v politice mnohem lépe orientovala. Já jsem apolitick' &lov!k a musím %íct, "e 
m! odpuzuje se v politice orientovat, proto"e je v ní práv! tahle zmín!ná arogance. 
 
Bylo pro vás tedy t$%ké tuhle roli p#ijmout nebo to pro vás byla v&zva? 
Já nejsem &lov!k, kter' by si pracovní p%íle"itosti vybíral, neodmítám prakticky nic, 
proto"e mi nic tak zcela b!"ného neb'vá nabízeno. B'vají mi nabízeny v"dy takové 
spí$ mezní filmy, které nejsou tak divácké, jako byl t%eba film V'let, Krev zmizelého 
nebo Slune&ní stát. Tenhle film, si myslím, bude jedním z nich. 
 
P#ipravoval jste se n$jak speciáln$ na tento film? 
M!l jsem mo"nost vid!t dokumentární film Roberta Sedlá&ka Cesta k moci, kter' 
práv! zachycuje tyhle politické $pi&ky, dejme tomu v okam"icích, kdy si myslí, "e 
nejsou vid!t, kdy jsou mimo záb!r kamer a v okam"icích, kdy jsou si v!domi, "e se 
na n! ve%ejnost dívá. Ten rozdíl v jejich chování je patrn'. Tak"e tento dokumentární 
film m! tro$ku inspiroval. 
 
Jaké rozdíly jste mezi jednotliv&mi politiky pozoroval? 
Nepozoroval jsem konkrétní osoby a nehledal jsem rozdíly. Ob&as se m! n!kdo 
zeptá, jestli to bude Paroubek nebo jestli to bude Topolánek. Já nevím, je to jenom 
mocn' mu", kter' se n!jak'm zp(sobem chová, kdy" je na n!j vid!t a n!jak'm 
zp(sobem se chová, kdy" si myslí, "e se m("e uvolnit. To je z%ejm! ka"dému z nás 
lidské, ale tihle pánové by se asi m!li sna"it o to, aby ten rozdíl byl co nejmen$í. 
 
Komunikoval jste s n$jak&m poradcem, s n$k&m, kdo trénuje politiky, jak 
vystupovat p#ed médii? 
To ur&it! ne. Já jsem ten film te# vid!l podruhé a nemyslím si, "e by ten m(j v'kon 
byl úpln! stoprocentní. Poprvé jsem byl hodn! p%ekvapen', byl jsem spokojen' sám 
se sebou, kdy"  budu mluvit sobecky, dejme tomu tak na 75 procent. Dnes u" tam 
vidím v!ci, které bych t%eba ud!lal tro$ku jinak.  
 
Kdy% jste film vid$l podruhé, jak& se vám zdál? 
Na druhé kouknutí jsem byl velice p%ekvapen' kvalitou zvuku. Já jsem na ní byl 
samoz%ejm! upozorn!n re"isérem Robertem Sedlá&kem, ale mohl jsem si to vlastn! 
te# vychutnat a v!%ím, "e ve v!t$ím kin!, mo"ná s lep$í technikou, to bude je$t! 
p(sobiv!j$í. Já jsem p%i prvním koukání byl na n!kolika místech filmu pom!rn! 
dojat', a to je v"dycky známka kvality, kdy" vlastn! se sm!jete a vzáp!tí vás 
zasáhne ten opa&n' pocit.  
 



Jaká byla spolupráce s Robertem Sedlá!kem? 
Kdy! mi Robert "ekl, !e pro m# pí$e roli premiéra, tak to samoz"ejm# bylo velice 
pot#$ující. %ekal jsem na tu realizaci rok, v&bec toho nelituju a jsem rád, !e jsem ho 
v !ivot# potkal, proto!e – te' se vrátím na za(átek – ned#lá normální v#ci a to je 
dob"e. Taková ta b#!ná konfekce, ta b#!ná sou(asnost m# moc nebaví. 
 
Zaujalo vás vábení natolik, "e jste si ho vyzkou#el? 
Ne. Mám sice st"ední zem#d#lskou $kolu a za sebou jistou !ivotní etapu, kdy jsem 
se cht#l v#novat myslivosti. T#sn# p"ed tím ne! jsem nastoupil na vysokou 
um#leckou $kolu do Brna, na JAMU, tak jsem uva!oval o tom, dejme tomu, !e budu 
pokra(ovat na vysoké myslivecké. Tenhle zájem, ne !e by m# zcela opustil, ale 
nestal se m)m prioritním. Do lesa samoz"ejm# chodím, mo!ná (ast#ji ne! jiní, 
období trampingu u! je taky bohu!el za mnou, proto!e se ozvaly roky a u! spím spí$ 
po hotelích ne! po lesních senících. Ale to vábení mi nep"ijde, pro m# osobn#, jako 
zajímavá v#c. Ve filmu m&!e vábení p&sobit komicky, ale myslím si, !e ti lidé, kte"í to 
d#lají, tak to d#lají se zaujetím a vá!n#.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



Rozhovor s Pavlem Zední!kem (starosta Haná!ek) 
 

Jak jste se s"íval se svou rolí a 
jakého starostu jste cht#l 
ztvárnit? 
Dob!e, cht"l jsem ud"lat takového 
klasického moravského starostu, 
kter# má spoustu starostí a málo 
pen"z. Tuhle starost mají v$ichni 
starostové – sehnat peníze, aby na 
t"ch mal#ch d"dinách n"co bylo. 
 
M#l na va$i postavu n#jaké 
po"adavky re"isér? 
Hlavn" m" mírnil, dr%el na uzd", 

abych si p!íli$ nevym#$lel. Vedl si m", jak on cht"l. 
 
Jak probíhala va$e první spolupráce s re"isérem Sedlá!kem? 
V pohod", jsem rád, %e jsem to mohl d"lat. Hlavn" zvlá$& s ním. Natá'eli jsme 
v p!íjemné d"dince, milí herci. A navíc to bylo léto, tak%e spousta zábavy. 
 
V#d#l jste u" p%ed natá!ením, "e existuje sport ve vábení jelen&? 
V"d"l jsem o tom, ale nedokázal jsem si to p!edstavit. A kdy% jsem to uvid"l, up!ímn" 
jsem se smál. Je to velká sranda a je zajímavé pozorovat, jak to ti vábi'i berou 
vá%n". Je to krásn# koní'ek. 
 
Vyzkou$el jste si to? 
Ano, vyzkou$el jsem si takov# hádav# typ jelena. Ten mi $el docela dob!e. 
 
Která scéna se vám líbila nejvíc? 
Je tam krásná scénka, kdy Martin Trnavsk# z(stane zaseknut# s autem na kolejích. 
Pak se mi moc líbila celá ta parti'ka kolem Igora Bare$e. Je to opravdu krásn# 
pohled na na$i spole'nost. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PROFILY 
 
Robert Sedlá!ek (1973) 
Re!isér a scénárista Robert Sedlá"ek vystudoval dokumentární tvorbu na Filmové a 
televizní fakult# Akademie muzick$ch um#ní v Praze. V roce 2006 nato"il 
celove"erní film Pravidla l!i z prost%edí terapeutické komunity. Za scéná% k tomuto 
filmu získal &eského lva. V#nuje se i politick$m dokument'm a v roce 2007 nato"il 
pro &eskou televizi, Televizní studio Brno dokument Milo( Zeman - nekrolog politika 
a oslava Vyso"iny.  
 
Filmografie: Skinheads, 1997, &eské porno, 1997, Moravská apokalypsa, 1997, Sibi% 
na konci tisíciletí, 1998, V$chod, 1998, Franti(ek &uba: slu(ovick$ zázrak, 1999, 
triologie Tenkrát, 1999, 2000, 2002, B#lorusko ve Stalinov# stínu, 2000, Sága Rom', 
2001, Lesk a bída zem# "eské, Karel Svoboda pohledem Roberta Sedlá"ka, 2001, 
Pravidla l!i, 2006, Cesta k moci, 2006, P%íb#hy dom': Pohled klá(tera, 2007, Milo( 
Zeman - nekrolog politika a oslava Vyso"iny, 2007.  
 
Martin Trnavsk" (1970) 
Po absolvování JAMU zamí%il do anga!má pra!ského &inoherního klubu, ale jeho 
domovskou scénou jsou prkna Divadla Bolka Polívky. V roce 1999 v Brn#, z Bolkovy 
iniciativy, vznikla Frída, divadelní spolek, jeho! se stal Trnavsk$ zakladatelem a 
autorem.  
 
Prvním ze seriál', kde jej "e(tí diváci mohli vid#t, byly &etnické humoresky (2003). 
Poté následovala role právníka Egona Rajtra ve Sv#tlech pasá!e (2007) a architekta 
Jana Hakena v Ordinaci v r'!ové zahrad#. Na svém kont# má i filmové role – 
Pravidla l!i (2006), Na rozchodnou (2008). 
 
Jaroslav Plesl (1974) 
Nejd%íve studoval st%ední pedagogickou (kolu v Litomy(li, v rodném Hradci zpíval ve 
sboru a na Janá"kov# akademii múzick$ch um#ní v Brn#, kde absolvoval obor 
herectví, ho cht#li dokonce do brn#nské operety. 
První anga!má získal v M#stském divadle ve Zlín#. Mezi v$razn#j(í role, které zde 
ztvárnil, pat%í Ivan Alexandrovi" Chlestakov v Revizorovi, Michal v Jiráskov# Lucern# 
nebo Valér v Lakomci. Hostuje i v divadlech na Jezerce v Praze nebo v divadle 
F.X.)aldy v Liberci. V sou"asnosti je v(ak stál$m "lenem um#leckého souboru 
pra!ského Dejvického divadla. Nejv#t(í úsp#ch mu zatím p%inesla hlavní role 
vychlouba"ného Christy Mahona ve h%e Hrdina západu, za kterou v roce 2008 získal 
Cenu Alfréda Radoka. Po n#kolika men(ích rolích v televizi vstoupily v roce 2006 do 
kin jeho prakticky první a zárove* nejv$razn#j(í filmy Pravidla l!i a Grandhotel.  
 
Usp#l i jako moderátor cen Divadelních novin a Sazky, jednoho z ro"ník' Festivalu 
krátk$ch film' a v televizním seriálu )títy království "eského.   
 
Eva Vrbková (1976) 
Od d#tství hraje v Divadle Husa na Provázku, nyní je jeho "elní p%edstavitelkou. 
Ztvárnila zde mimo jiné roli Er!iky v Balad# pro banditu. Objevila se v n#kolika 
televizních seriálech jako &etnické humoresky (1997) a Strá!ci du(í (2003). Jejím 
filmov$m debutem byly Pravidla l!i (2006). 
 
Igor Bare# (1966) 
Igor Bare( pochází z Olomouce, vystudoval JAMU v Brn#, b#hem studií hostoval v 
Divadle brat%í Mr(tík'. V roce 1991 se stal "lenem Národního divadla v Brn#. V tomto 
divadle ú"inkoval ve hrách Král Lear, kde p%edstavoval Edmunda. Za svoji roli v 



Hamletovi byl nominován na Cenu Alfréda Radoka. V roce 1997 nominován na cenu 
Thálie díky svému ztvárn!ní postavy Raskolnikova v p"episu románu Zlo#in a trest. 
 
V roce 1993 se jako nábo$ensk% fanatik objevil ve filmu Kruté prom!ny. Do &irokého 
pov!domí se dostal díky filmu V%let z roku 2002. Na Tribeca film festivalu získal cenu 
za mu$sk% hereck% v%kon a byl nominován na 'eského lva. Mezi dal&í v%znamné 
filmy v jeho karié"e pat"í nap"íklad Slune#ní stát nebo komedie V!ry Chytilové Hezké 
chvilky bez záruky. 
 
Igor Bare& hrál také v "ad! televizních inscenací a seriálech, nap"íklad v Poji&(ovn! 
&t!stí nebo v seriálu Horákovi.  
 
Pavel Zední!ek (1949) 
U$ b!hem studií na JAMU vystupoval v Divadle Na provázku. Po &kole p)sobil v 
'inoherním studiu v Ústí nad Labem. V roce 1977 p"i&la nabídka anga$má v Divadle 
Na zábradlí, kde Pavel Zední#ek vytvo"il "adu v%znamn%ch rolí. V roce 1992 zalo$il 
spole#n! s Ji"ím Barto&kou a Karlem He"mánkem Divadlo bez zábradlí. Krátce nato 
se ale jejich cesty rozd!lily. Pavel Zední#ek poté hostoval v "ad! divadel - nap". v 
'inoherním klubu, 'inoherním studiu, Divadle ABC, divadle Globe nebo Národním 
divadle. V sou#asnosti hraje p"edev&ím v divadle Kalich. 
 
Ve filmu se poprvé objevil v roce 1975 v detektivce J. Herze Holka na zabití. 
Následoval seriál Nemocnice na kraji m!sta. Poté se stal #lenem herecké party z 
Malého televizního kabaretu, co$ byl úsp!&n% a stylov% zábavn% po"ad pro d!ti. Po 
celá 80. léta &el z role do role. Objevoval se v r)zn%ch $ánrech, ale v%razn! bli$&í mu 
byla komediální poloha. Rozsáhlá je také jeho práce v dabingu. 
 
Ji"í Lábus (1950) 
DAMU absolvoval v roce 1973 rolí Mackieho Messera v *ebrácké ope"e, na základ! 
které byl &éfem liberecké Ypsilonky Janem Schmidem p"ijat do prvního anga$má. 
Z)stal mu v!rn% dosud.  Po#ínaje tímté$ rokem se za#al objevovat i ve filmu a v 
televizi, #asto v záporn%ch a excentrick%ch rolích. Lábus na sebe upozornil v%razn%m 
komediálním talentem, na jeho$ základ! pro n!j tv)r#í dvojice Milo& Macourek-
Václav Vorlí#ek napsala roli #arod!je II. kategorie Rumburaka v televizním seriálu 
Arabela. V pr)b!hu osmdesát%ch let se vryl divák)m do pam!ti také jako sou#ást 
komické dvojice Lábus-Kaiser ze zábavného televizního po"adu Mo$ná p"ijde i 
kouzelník.  
 
V devadesát%ch letech nato#il p"edev&ím kafkovsk% film Amerika, v n!m$ pro mnohé 
p"ekvapiv! ztvárnil vá$nou, dramatickou postavu a byl za sv)j v%kon odm!n!n 
'esk%m lvem. Za zmínku rozhodn! stojí role ve filmech Spiklenci slasti nebo 
Zapomenuté sv!tlo. Úsp!chy slaví i v divadle. Za roli podvád!ného man$ela ve 
Vianov! h"e "Hlava Medúzy" obdr$el v roce 1997 cenu Thálie. Od té doby má na 
svém kont! desítky televizních i filmov%ch rolí. 
 
Jaromír Hanzlík (1948) 
V roce 1966 se bez oficiálního studia herectví stal #lenem souboru Divadla na 
Vinohradech, kde vytvo"il "adu v%znamn%ch rolí. Z televizních chlapeck%ch rolí p"e&el 
do filmu, kter% mu nabídl hned na po#átku velké a zajímavé role – Finsk% n)$ (1965), 
Bloud!ní (1965), Ko#ár do Vídn! (1966), Romance pro k"ídlovku (1966). V 
sedmdesát%ch letech hrál v+populárních filmech Slasti otce vlasti (1969), Noc na 
Karl&tejn! (1972), Jak utopit doktora Mrá#ka (1974), Léto s kovbojem (1976) a stal 
se nejoblíben!j&ím hercem mlad&í generace. Byl dlouhé roky obsazován do postav 
mladík), ale filmy Ji"ího Menzela Post"i$iny (1980) a Slavnosti sn!$enek  (1983) mu 



pomohly p!ehrát se do rolí st!edního v"ku.  
 
V devadesát#ch letech se p!evá$n" v"nuje mimoum"leck#m aktivitám, ale stihl si 
zahrát v n"kolika pohádkách. Od roku 1997 uvád"l televizní vzpomínkov# po!ad 
ÚSM%VY, kter# je v"nován hereck#m osobnostem &eského filmu.  
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